
Българска академия на науките
Институт по биология и имунология на размножаването

Протокол от заседание на Научния съвет № 110

На 19 юли 2022 г., вторник, от 14:00 часа, се проведе редовно дистанционно
заседание на научния съвет (НС; Zoom meeting ID: 875 1438 5290). Проф. Ло-
лов, председател на НС, откри заседанието. Членовете на съвета са получили
в електронен вид дневния ред и постъпилите документи. Дневният ред беше
одобрен без изменения.

От членовете на съвета участваха:
1. акад. Богдан Петрунов1

2. проф. Сорен Хайрабедян
3. проф. Стефан Лолов
4. проф. Красимира Тодорова
5. проф. Пламен Тодоров
6. доц. Анастас Пашов
7. доц. Бойко Георгиев
8. доц. Милена Мурджева
9. доц. Елена Кистанова

10. доц. Цветелина Орешкова
11. доц. Росен Стефанов
12. доц. Теодора Данева
13. доц. Таня Димова

14. доц. Диана Зашева
15. доц. Иван Бочев

Отсъстващи по уважителни причини:
1. доц. Деница Даскалова
2. доц. Елена Стоянова
3. доц. Десислава Абаджиева

Отсъстващи без предизвестие:
1. акад. Румен Панков
2. проф. Росица Конакчиева
3. проф. Христо Гагов
4. проф. Васил Николов
5. доц. Павел Рашев

По Първа точка, проф. Хайрабедян обоснова предложението си за промяна
в заглавието на дисертационния труд на Илка Цветкова. При явно гласу-
ване, единодушно беше одобренo заглавието „Изследвания на механизмите
на клетъчна смърт и ролята на ефектора Gasdermin D, при индукция на
инфламазомата NLRP3. Значение за нарушение на мъжкия фертилитет“.

По Втора точка, беше обсъдено предложението на доц. Димова за изпитен
конспект по специалността за кандидатски минимум на редовен докторант

1Включи се в заседанието след трета точка.
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Диана Манчорова. След дискусия, НС единодушно прие решението общата
част на конспекта да се промени, като се взаимстват първите шестнадесет
въпроса от одобрения вече „входящ“ конспект по имунология. Предложените
свързани с дисертационната разработка специализирани въпроси остават в
окончателния вариант.

По Трета точка, единодушно беше прието предложението на доц. Стефанов
за зачисляване на задочен докторант Христина Благова. Доц. Кистанова
коментира, че темата е формулирана твърде общо. В хода на проведеното
обсъждане се стигна до становището, че при докторантския отчет пред НС в
края на втората година е желателно да се уточнява окончателното заглавие
на подготвяния дисертационен труд.

По Четвърта точка, с мнозинство (14 гласа „за“; „въздържал се“ — доц.
Димова) беше прието предложението на проф. Хайрабедян 50% от компо-
нента 2 на бюджета за 2022 г. да бъде преразпределена.

По Пета точка, единодушно беше прието предложението на доц. Мурджева
при формиране на допълнителни възнаграждения от Компонента 2 от бю-
джета да се следват дословно критериите прилагани при оценка на институ-
тите на БАН, но приложени спрямо отделните учени и докторанти. Анало-
гично на преразпределението през миналата година, да се следва стриктно
принципа - „всекиму от приходите по конкретен показател според приноса
му към същия този показател“. Единодушно беше прието и предложението
да се следва миналогодишната процедура на обработка на резултатите. С
мнозинство беше избрана и комисия по разпределението в миналогодишния
състав, а именно: а) доц. Мурджева (15 гласа „за“ ) ; б ) доц. Бочев (15
гласа „за“ ) ; в) д-р Пупаки (14 гласа „за“; „въздържал се/не“ — проф.
Хайрабедян); и г) проф. Лолов (14 гласа „за“; „въздържал се/не“ —
проф. Хайрабедян)
Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:
проф. Лолов
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